
Робоча група з розроблення Стратегйрозвитку
Чорноморсько! м!сько! територ1ально? громади до 2027 року

(3 перспективою дйдо 2034 року) та
Плану заход!в з П реалйзацйна 2026-2027 роки

ПРОТОКОЛ ЗАСТДАННЯ № 1

м. Чорноморськ в!1д 06.06. 2025

Присутн!:
Головуюча: Наталя КУШНГРЕНКО, керуюча справами виконкому,

т.в.о. голови Робочо! групи за дорученням голови Робочо?
групи

Члени робочо!групи: зг1дно з списком присутн!х (додаток №1 до Протоколу)

Порядок денний:
1. Прив1таннята вступне слово.
2. Обрання секретаря зас!дання Робочо!групи.
3. Ознайомлення з персональним складом Робочо!групи.
4. Ознайомлення з методолоп!ею розробки Стратег! розвитку.
5. Обговорення етап!в розробки Стратепй розвитку.
6. Обговорення орган!заципроцесу збору даних.
7. Идведення шдсумк в.

Хид зас1дання
По питанню1 слухали:
Керуючу справами виконкому — Наталю Кушн!ренко, яка за дорученням м1ського

голови Василя Гуляева виконуе обов’язки голови Робочо! групи в1дпов!дно до п.12
Положення про Робочу групу з розроблення Стратег! розвитку.

Головуюча зазначила, що Стратег!я розвитку громади — це дуже важливий документ,
який визначатиме прюритетн! напрямки розвитку. Це мае бути дорожньою картою
розвитку громади, розробленою за участю активних, професйних та фахових
представник!в громади. Тому до його розробки необх!дно залучити максимально можливе
коло представник!в громади, врахувавши Тхн! пропозицй, думки, бачення, визначитися з
прюритетними напрямками розвитку нашо! громади. Саме це дасть можлив!сть створити
реальну 1 сощально прийнятну Стратегю розвитку Чорноморсько? м1сько? територ!ально!
громади 1 успишно? реал!заци! в життя П пунктв.

Головуюча запропонувала погодити порядок денний.
Голосували:
«За»- 26
«Проти»- 0
«Утримались»- 0

По питанню2 слухали:
Головуючу, яка пов!домила, що у зв’язку 3 в!дпусткою начальниц! в1дд1лу економ!ки

— Оксани Колач, необх!дно обрати секретаря з член!в робочот групи.
Вдпов1дно до Положення про Робочу групу з розроблення Стратег! розвитку.

Головуюча запропонувала обрати для проведення зас1дання секретарем Робочо! групи
начальницю управл!ння економ!чного розвитку та торг!вл! — Наталию Генчеву.



Голосували:
«За» - 26
«Проти»- 0
«Утримались»- 0

По питанню3 слухали:
Головуюча озвучила мету та план установчого зас1дання робочо!групи. Також було

наголошено на важливост! Стратег! розвитку громади. Стратепя розвитку — це
довготривалий план, як мае розвиватися громада у вс1х сферах своеТ д1яльност!. Основна
перевага громад, як! мають План стратей!чного розвитку — вони знають чого хочуть
досягнути, як! потр1бн1 ресурси, що для цього потр!бно робити, коли 1 якими силами.

Пов!домлено про персональний склад робочо? групи з розробки Стратег! розвитку,
який було затверджено розпорядженням м1ського голови в1д 07.01.2025 №3.

Озвучено, що у зв’язку з зм1ною м1еця роботи, Олекс!я Маляренка пропонуемо надати
пропозици м1ському голов! щодо виключення Його з!1 складу робочо? групи, та включення
до складу робочо? групи кандидатури Павла Подоляна — заступника директора з економ!ки
ДП «Морський торговельний порт «Чорноморськ». Додатково до складу робочо? групи
пропонуемо включити В1ктор1ю Большакову - начальницю адм!н!стративно! служби ДП
«Морський торговельний порт «Чорноморськ». В1дпов!дн! зм!ни будуть п!дготовлен! та
внесен! до розпорядження Чорноморського м!ського голови.

В обговорен! також взяли участь: радниця м!ського голови, депутатка м!сько! ради
Юля Пакунова.

За результатами обговорення запропоновано доповнити длюче Положення про Робочу
групу з розроблення Стратегй розвитку пунктами, що передбачатимуть можлив!сть брати
участь на зас1данн!:

1) онлайн, шляхом участ! у вдеоконференци;
2) у раз! в1дсутност! з поважних причин члена робочо? групи, особою, яка виконуе

його обов’язки.
Голосували:
«За» - 26
«Проти»- 0
«Утримались»- 0

По питаннях 4-6 допов!дала секретар робочо! групи, яка ознайомила присутн!х 3

методолопею сучасного стратег!чного планування, повдомила присутн!м особливост!
органзаци процесу збору даних для написання Стратегий.

В рамках розроблення Стратег! розвитку Чорноморсько! м!сько! територ!альной
громади та Плану заход!в з Ш реал1зацй вже було органнзовано та проведено процес
опитування (результати було над1слано членам робочо! групи для ознайомлення):

- мешканцив для визначення ключових виклик!в/потреб, як! необх!дно вир!шити для
в1дновлення громади та перспектив 1 розвитку в майбутньому;

- представник!в(-ць) б1знесу для ощнки шдприемницького кл1мату, визначення
актуальних проблем та перспектив розвитку бизнесу у громад!.

З1брано анал!тичн! дан! громади для формування | розд!\лу Стратег! розвитку.
3 метою залучення громадськост! до всеб1чного обговорення проекту Стратег!

розвитку на офиийному сайт! Чорноморсько! м1сько! ради створено окремий розд1л, де
розмищено та будуть розм!щуватись в1дпов!дн! матер1али та висвИтлюватись х1д
розробки Стратегирозвитку громади.

В обговорен! також взяли участь: начальниця финансового управлння Ольга
Яковенко, начальник в!дд1лу енергоефективност! та грантово? д1яльност!

—
Олександр

Корчма.



По питанню7, шдсумовуючи зас1дання робочо? групи вир!шили:
Прийняти до в1дома 1нформащю про методологю та етапи розробки, а також

органзащю процесу збору даних для розроблення Стратепя розвитку Чорноморсько!
м1сько! територ!ально! громади до 2027 року (3 перспективою дйдо 2034 року) та Плану
заход!в з П реалйзацина 2026-2027 роки.

Голосували:
«За»- 26
«Проти»- 0
«Утримались»- 0

Тимчасово виконуюча обов’язки голови
робочо! групи и Наталя КУШНТРЕНКО

Тимчасово виконуюча обов’язки секретаря
робочо! групи Наталя ГСНЧЕВА


